

卫理公会以萨迦守望者 16-22/1/2025

正月第三个星期的祷告事项

1. 世界

- a. 洛杉矶火灾严重，经济损失超 6700 亿元。为居民安全、消防努力及灾后重建祈祷。愿居民警醒，在苦难中更加信靠主，坚守信仰到底。 <https://tinyurl.com/3h59rz9a>
- b. 尼日利亚博尔诺州遭圣战分子屠村，致 40 农民遇害。求主安慰受害者家属，保守居民安全，止息暴力冲突。 <https://tinyurl.com/43v8vedf>

2. 国家

- a. 马来西亚水灾致道路损毁，修复费超 1 亿令吉。愿主保守灾区居民平安，修复工作顺利，政府妥善应对灾情。 <https://tinyurl.com/5n77u84c>
- b. 古晋发生车祸，16 岁无照司机撞分界堤，造成 5 死 4 伤。求主安慰逝者家属，赐伤者康复，并激发民众提高道路安全意识。 <https://tinyurl.com/pnt3b734>

3. 教会

- a. 在末世时代，愿教会更加警醒，敏锐察觉周围环境的变化，积极宣扬福音，成为世上的光与盐。
- b. 求主坚固服侍人员的心志，使他们深知服侍并非徒然，且是在上帝眼中和永恒的国度里充满价值。

4. 家庭

- a. 为未信主的家人代祷，求主打开他们的心眼，带领他们认识真理，接受耶稣为个人救主。
- b. 为家人之间的关系代祷，求主帮助家人们更多了解彼此，减少手机等外在干扰，增进亲密和谐的沟通与连接。

The Methodist Issachar Watcher 16-22/1/2025

Prayer Items for 3rd week of January

1. World

- a. The wildfire in Los Angeles has caused severe damage, with economic losses exceeding 150 billion USD. Pray for the safety of residents, the efforts of firefighters, and the rebuilding process. May the residents stay alert, trust in the Lord more in their suffering, and remain steadfast in their faith.
- b. In Borno State, Nigeria, jihadists attacked a village, killing 40 farmers. Pray for God's comfort for the families of the victims, protection for the residents, and the cessation of violence.

2. Country

- a. The recent floods in Malaysia have caused significant road damage, with repair costs exceeding 100 million ringgit. Pray for the safety of those affected, that the repairs proceed smoothly, and that the government responds effectively to the disaster.
- b. A car accident in Kuching involved a 16-year-old unlicensed driver crashing into a divider, resulted in 5 deaths and 4 injuries. Pray for comfort for the families of the deceased, healing for the injured, and that the public will grow more conscious of road safety.

3. Church

- a. In these end times, may the church stay vigilant, aware of the changing environment, actively spread the gospel, and be the light and salt of the world.
- b. Pray that the Lord strengthens those serving in the church, helping them realize that their service has eternal value in God's eyes and in His kingdom.

4. Family

- a. Pray for unsaved family members, that the Lord would open their hearts and lead them to the truth, so they may accept Jesus as their personal Savior.
- b. Pray for the relationships within the family, asking the Lord to help them understand each other more, reduce distractions like phones, and deepen their communication and connection.

Pengawal Isakhar Methodist 16-22/1/2025

Doa minggu ketiga Januari

1. Dunia

- a. Kebakaran besar di Los Angeles telah menyebabkan kerugian ekonomi melebihi RM430 bilion. Berdoalah untuk keselamatan penduduk, keberhasilan usaha pemadaman, dan pemulihan pasca-bencana. Semoga penduduk lebih peka terhadap bencana, semakin bergantung kepada Tuhan dalam kesusahan, dan teguh dalam iman mereka.
- b. Di Negeri Borno, Nigeria, serangan pengganas ke atas sebuah kampung telah mengorbankan 40 petani. Berdoalah agar Tuhan menghibur keluarga mangsa, melindungi keselamatan penduduk, dan menghentikan konflik kekerasan di kawasan tersebut.

2. Negara

- a. Banjir di Malaysia telah menyebabkan kerosakan jalan raya dengan kos pembaikan melebihi RM100 juta. Berdoalah untuk keselamatan mangsa, kelancaran kerja-kerja pembaikan, dan kebijaksanaan kerajaan dalam menangani bencana.
- b. Kemalangan jalan raya di Kuching melibatkan pemandu berusia 16 tahun tanpa lesen memandu yang melanggar pembahagi jalan, mengakibatkan 5 kematian dan 4 kecederaan. Berdoalah untuk keluarga mangsa yang terkorban, penyembuhan bagi yang cedera, dan kesedaran masyarakat tentang kepentingan keselamatan jalan raya.

3. Gereja

- a. Dalam menghadapi zaman akhir ini, berdoalah agar gereja tetap berjaga-jaga, peka terhadap perubahan persekitaran, aktif dalam menyebarkan Injil, dan terus menjadi terang serta garam dunia.
- b. Mohon doa agar Tuhan menguatkan mereka yang melayani di gereja, menyedarkan mereka bahawa pelayanan mereka bernilai kekal di mata Tuhan dan berharga dalam Kerajaan-Nya.

4. Keluarga

- a. Berdoalah untuk ahli keluarga yang belum mengenal Tuhan, agar Tuhan membuka hati mereka, membimbing mereka kepada kebenaran, dan membawa mereka untuk menerima Yesus sebagai Juruselamat peribadi.
- b. Mohon doa untuk hubungan keluarga yang lebih erat. Semoga Tuhan membantu setiap ahli keluarga untuk saling memahami, mengurangkan gangguan seperti penggunaan telefon, dan meningkatkan komunikasi serta hubungan yang harmoni.